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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 17:00 hod.   do: 18:45 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych  
 

Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 10 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

nepřítomni:  

omluveni: Jaroslav Vybíral   

neomluveni:     

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu nebyly vzneseny další návrhy na doplnění. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Výběr dodavatele na akci „Parkoviště a chodník ulice Pod Kostelem, Mochov“ a 

„Chodník a úprava vjezdů ulice Příčná, Mochov“ ........................................................ 2 

4. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, okres Praha 

– východ o letních prázdninách 2022 ............................................................................ 4 

5. Žádost o povolení výjimky z počtu dětí každé třídy Mateřské školy Mochov, okres 

Praha – východ pro školní rok 2022/2023 ..................................................................... 5 

6. Žádost o udělení souhlasu s konáním zápisu dětí do Mateřské školy Mochov, okres 

Praha – východ pro školní rok 2022/2023 ..................................................................... 5 

7. Odpisový plán dlouhodobého majetku příspěvkové organizace  Mateřská škola 

Mochov, okres Praha – východ rok 2022 ...................................................................... 6 
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8. Odpisový plán dlouhodobého majetku příspěvkové organizace Základní škola 

Mochov, okres Praha – východ rok 2022 ...................................................................... 7 

9. Poskytnutí finančních darů spolkům a organizacím ...................................................... 8 

10. Poskytnutí dotace Tělocvičná jednota Sokol Mochov ................................................... 9 

11. Inventarizační zpráva za rok 2021 ............................................................................... 10 

12. Záměr obce – pronájem nemovitého majetku obce – bytová jednotka č. 289/25 

nacházející se v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici 

Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, Mochov ................................................................... 11 

13. Směrnice k zadávání zakázek malého rozsahu ............................................................ 12 

14. Rozpočtové opatření č. 1 na rok 2022 ......................................................................... 13 

15. Diskuze ........................................................................................................................ 14 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/1 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Výběr dodavatele na akci „Parkoviště a chodník ulice Pod Kostelem, 

Mochov“ a „Chodník a úprava vjezdů ulice Příčná, Mochov“ 

Podklady:  

Podklad 1 – Cenová nabídka KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027 

Podklad 2 – Cenová nabídka ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648 

Podklad 3 – Návrh Smlouvy o dílo – ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648  

Termín podání návrhu bodu programu: 

09. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 18. 11. 2021 bylo schváleno obeslání 3 

dodavatelů: COLAS CZ, a.s., IČ: 26177005, KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027 a ŠNAJDR 

stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648 k zajištění cenových nabídek na akci „Parkoviště a 

chodník ulice Pod Kostelem, Mochov“ a „Chodník a úprava vjezdů ulice Příčná, Mochov“. 

Těmto dodavatelům byl zaslán schválený text zadání zakázky včetně podkladů pro zpracování 

cenové nabídky.  
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Cenové nabídky od KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027 a ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 

27110648 byly doručeny řádně a včas a splňovaly veškeré požadavky na zpracování cenové 

nabídky. 

Od osloveného dodavatele COLAS CZ, a.s., IČ: 26177005 nebyla do skončení lhůty pro 

podání nabídek doručena žádná nabídka.  

Navrhuji uzavřít smlouvu s dodavatelem ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648 

z důvodu ekonomicky nejvýhodnější nabídky.  

 

Diskuze: 

Milan Kocian – v zápisech jsem nedohledal, že by zastupitelstvo probíralo nebo schválilo 

záměr. 

František Bouček – o záměru se určitě hlasovalo. 

Pavlína Palmová – dělala jsem si rekapitulaci, 16.9. byl návrh na rekultivaci, ale pouze 

diskuze. 18.11. bylo výběrové řízení na zadání zakázky. To neznamená, že bylo schváleno. 

František Bouček – výzva včetně zadávací dokumentace k podání nabídek na stavební práce 

byla schválena 18. 11. 2021. Pan Kocian na tomto zasedání nebyl, ale paní Palmová ano. 

Nevím tedy, jak to, že neví, že byl záměr odsouhlasen. 

 

Předložené cenové nabídky: 

Název dodavatele, adresa, IČ: 

Nabídková cena 

celkem v Kč (bez 

DPH): 

Pořadí dle nejnižší 

nabídkové ceny: 

ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., Panešova 

3521, 276 01 Mělník, IČ: 27110648 
5 423 422 Kč 1. 

KRBF-CZ, s.r.o., Čelákovická 98, 250 87 

Mochov, IČ: 26708027 
5 709 665 Kč 2. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s předloženými nabídkami na akci „Parkoviště a 

chodník ulice Pod Kostelem, Mochov“ a „Chodník a úprava vjezdů ulice Příčná, Mochov“ 

dodavatelů: KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027 a ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648, 

jako ekonomicky nejvýhodnější nabídku vybírá nabídku dodavatele ŠNAJDR stavby Mělník, 

s.r.o., IČ: 27110648 schvaluje podstatné náležitosti Smlouvy o dílo a pověřuje starostu jejím 

podpisem za celkovou cenu 5 423 422 Kč bez DPH. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych  
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proti: nikdo 

zdrželi se:  Milan Kocian, Pavlína Palmová 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/1 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

4. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ o letních prázdninách 2022 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o souhlas s přerušením provozu o letních prázdninách 2022 

Č.j. 1/2022 

Termín podání návrhu bodu programu: 

09. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 3 odst. 1 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění 

pozdějších předpisů žádá ředitelka MŠ Mochov o předchozí písemný souhlas zřizovatele 

s přerušením provozu mateřské školy o letních prázdninách roku 2022 od pondělí 04. 07. 2022 

do pátku 08. 07. 2022 (3 pracovní dny) a od pondělí 25. 07. 2022 do pátku 19. 08. 2022 (4 

týdny).  

11. 07. 2022 – 22. 07. 2022 bude provoz MŠ zachován – v provozu jedna/obě třídy 

22. 08. 2022 – 31. 08. 2022 bude provoz MŠ zachován – v provozu jedna/obě třídy 

Ve čtvrtek 01. 09. 2022 začíná v mateřské škole nový školní rok 2022/2023. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov uděluje souhlas s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, 

okres Praha – východ o letních prázdninách roku 2022: v pondělí 04. 07. 2022, čtvrtek 07. 07. 

2022 a pátek 08. 07. 2022 a dále od pondělí 25. 07. 2022 do pátku 19. 08. 2022 – v souladu s § 

3 odst. 1 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění pozdějších předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/1 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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5. Žádost o povolení výjimky z počtu dětí každé třídy Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ pro školní rok 2022/2023 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o povolení výjimky z počtu dětí každé třídy MŠ pro školní 

rok 2022/2023 Č.j. 4/2022 

Termín podání návrhu bodu programu: 

09. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 23 odst. 5 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším 

odborném a jiném vzdělávání (Školský zákon), ve znění pozdějších předpisů, žádá ředitelka 

MŠ Mochov o písemné povolení výjimky z počtu dětí každé třídy Mateřské školy Mochov z 

24 na 25 dětí pro školní rok 2022/2023. Zvýšení počtu dětí není na újmu kvalitě vzdělávací 

činnosti školy a jsou splněny podmínky bezpečnosti a ochrany zdraví. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov povoluje pro školní rok 2022/2023 výjimku z počtu dětí každé 

třídy Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ z 24 na 25 dětí v souladu s § 23 odst. 5 

zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném 

vzdělávání (Školský zákon), ve znění pozdějších předpisů. Zvýšení počtu dětí není na újmu 

kvalitě vzdělávací činnosti školy a jsou splněny podmínky bezpečnosti a ochrany zdraví. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/1 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

6. Žádost o udělení souhlasu s konáním zápisu dětí do Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ pro školní rok 2022/2023 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o souhlas s konáním zápisu dětí do MŠ pro školní rok 2022/ 

2023 Č.j. 5/2022   

Termín podání návrhu bodu programu: 

09. 02. 2022 
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Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 34, § 35 dále § 165 odst. 2 písm. b) a § 183 odst. 2 a 4 zákona č. 561/2004 Sb., o 

předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (Školský zákon), ve 

znění pozdějších předpisů žádá ředitelka MŠ Mochov o písemný souhlas s konáním zápisu 

dětí do Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ pro školní rok 2022/2023 v období od 

2. května 2022 do 16. května 2022.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov, uděluje v souladu s § 34 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, 

základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (Školský zákon), ve znění 

pozdějších předpisů souhlas s konáním zápisu dětí do Mateřské školy Mochov, okres Praha – 

východ pro školní rok 2022/2023. Zápis se bude konat v budově Mateřské školy Mochov, 

okres Praha – východ v období od 2. května 2022 do 16. května 2022. Konání zápisu ředitelka 

mateřské školy oznámí veřejnosti nejpozději 14 dní před zápisem a zveřejní jej způsobem 

v místě obvyklém (na webových stránkách školy, na úřední desce obce Mochov, na webových 

stránkách obce Mochov, vyvěšením letáčků v MŠ a ve vitríně MŠ). 

  

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/1 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

7. Odpisový plán dlouhodobého majetku příspěvkové organizace 

 Mateřská škola Mochov, okres Praha – východ rok 2022 

Podklady:  

Podklad 1 – Odpisový plán dlouhodobého majetku MŠ rok 2022 

Termín podání návrhu bodu programu: 

09. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

K financování svých investičních potřeb vytváří příspěvkové organizace fond investic, jeho 

zdrojem jsou peněžní prostředky ve výši odpisů hmotného a nehmotného dlouhodobého 

majetku prováděné podle zřizovatelem schváleného odpisového plánu. 
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Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce v souladu s ustanovením § 31 odst. 1 písm. a) zákona č. 250/2000 Sb., o 

 rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů schvaluje odpisový 

 plán hmotného a nehmotného dlouhodobého majetku příspěvkové organizace Mateřská škola 

 Mochov, okres Praha – východ pro rok 2022. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/1 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

8. Odpisový plán dlouhodobého majetku příspěvkové organizace 

Základní škola Mochov, okres Praha – východ rok 2022 

Podklady:  

Podklad 1 – Odpisový plán dlouhodobého majetku ZŠ rok 2022  

Termín podání návrhu bodu programu: 

09. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

K financování svých investičních potřeb vytváří příspěvkové organizace fond investic, jeho 

zdrojem jsou peněžní prostředky ve výši odpisů hmotného a nehmotného dlouhodobého 

majetku prováděné podle zřizovatelem schváleného odpisového plánu. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce v souladu s ustanovením § 31 odst. 1 písm. a) zákona č. 250/2000 Sb., o 

 rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů schvaluje odpisový 

 plán hmotného a nehmotného dlouhodobého majetku příspěvkové organizace Základní škola 

 Mochov, okres Praha – východ pro rok 2022. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 7/1 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

9. Poskytnutí finančních darů spolkům a organizacím 

Podklady:  

 Podklad 1 – Žádosti o dary 

Termín podání návrhu bodu programu: 

09. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Obce poskytují z vlastního rozpočtu příspěvky na různé veřejně prospěšné aktivity, na činnost 

místních spolků, či jako ocenění významných činů apod. Dle předložených žádostí navrhuji 

přispět finančním darem takto: Český kynologický svaz ZKO Mochov – 396 finanční dar ve 

výši 5 000 Kč; Smíšená organizace zdravotně postižených Čelákovice, z.s. finanční dar ve 

výši 5 000 Kč; Domácí hospic Nablízku, z.ú. finanční dar ve výši 10 000 Kč; TJ Spartak 

Čelákovice, z.s. (podpora šachového kroužku při ZŠ v Mochově) finanční dar ve výši 5 000 

Kč; Římskokatolická farnost Čelákovice finanční dar ve výši 10 000 Kč, KŽC Doprava, s.r.o. 

(Klub železničních cestovatelů) finanční dar ve výši 20 000 Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje poskytnutí finančních darů v této výši: Český 

kynologický svaz ZKO Mochov – 396: 5 000 Kč; Smíšená organizace zdravotně postižených 

Čelákovice z.s.: 5 000 Kč; Domácí hospic Nablízku, z.ú.: 10 000 Kč; TJ Spartak Čelákovice, 

z.s. (podpora šachového kroužku při ZŠ v Mochově) finanční dar ve výši 5 000 Kč; 

Římskokatolická farnost Čelákovice finanční dar ve výši 10 000 Kč; KŽC Doprava, s.r.o. 

finanční dar ve výši 20 000 Kč. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

František Bouček – žádné připomínky předem jsem neobdržel, ale pokud k tomu někdo něco 

máte nyní, můžeme prodiskutovat. 

Milan Kocian – bylo by pěkné, aby vláček jel ve stejný den, kdy je akce ROPIDu 

V Čelákovicích. Jezdí tam parní lokomotiva a s tím jsou spojené i další zajímavosti. 

František Bouček – akce v Mochově je plánována na 01. 05. 2022 a určitě velmi rádi tuto akci 

podpoříme. Je dobré, pokud koleje zůstanou v provozuschopném stavu. Na tento den, jsou 
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naplánovány mimořádné jízdy historickým motoráčkem a občerstvení v barovém voze. 

Uvidíme, jaká bude účast a pokud bude zájem, můžeme z tohoto udělat každoroční událost. 

Nevím, zda bude možné akci ještě přesunout, ale změnu termínu, se pokusíme projednat 

s organizátorem. 

Milan Kocian – dále navrhuji navýšení daru pro kynologický svaz ve výši 15 000 Kč. Všechno 

stojí peníze, ceny se navyšují. 

František Bouček – v zásadě máš pravdu. Určitě jsme o tomto dále schopni jednat, ale je 

potřeba i nějaká snaha ze strany kynologického spolku. Například účast spolku při akcích 

v Mochově atd. Pokud vím, spolek navštěvuje minimum mochovských občanů a provoz 

probíhá v areálu, který ani není k takovémuto účelu schválen.   

Jan Turek – navrhuji pozvat předsedkyni kynologického svazu, aby nás seznámila s chodem 

jejich organizace. Poté se můžeme bavit o dalších finančních prostředcích. 

František Bouček – pojďme tedy nyní schválit navrhovanou částku 5 000 Kč, a pokud si vše 

dovysvětlíme, není problém částku následně navýšit.  

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  Milan Kocian 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 8/1 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10. Poskytnutí dotace Tělocvičná jednota Sokol Mochov 

Podklady:  

 Podklad 1 – Žádost o poskytnutí dotace 

 Podklad 2 – Návrh Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace č. 1/2022 

Termín podání návrhu bodu programu: 

11. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

 Dle ustanovení §10a odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 

 rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů předkládá Tělocvičná jednota Sokol Mochov žádost o 

 dotaci. Dotaci nebo návratnou finanční výpomoc, s výjimkou návratné finanční výpomoci 

 podle § 34 odst. 1 zákona, lze poskytnout na základě žádosti o poskytnutí dotace nebo 

 návratné finanční výpomoci prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy, popřípadě na základě 

 povinnosti vyplývající ze zvláštního právního předpisu. 

   

Návrh usnesení A): 

  

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje žádost Tělocvičné jednoty Sokol Mochov o poskytnutí 

dotace v celkové výši 210 000 Kč dle § 10a odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb. 
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek  

proti: nikdo 

zdrželi se: Václav Ulrych  

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 9/1 (k bodu 10) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení B): 

 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti veřejnoprávní smlouvy o 

poskytnutí dotace č. 1/2022 s Tělocvičnou jednotou Sokol Mochov v celkové výši 210 000 Kč 

a pověřuje starostu obce podpisem této veřejnoprávní smlouvy. 

 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 10/1 (k bodu 10) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

11. Inventarizační zpráva za rok 2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Inventarizační zpráva za rok 2021 

Podklad 2 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Obecní úřad Mochov 

Podklad 3 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Základní škola Mochov 

Podklad 4 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Mateřská škola Mochov 

Podklad 5 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Školní jídelna při MŠ Mochov 

Termín podání návrhu bodu programu: 

16. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  
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Text odůvodnění: 

Vyhodnocení dodržení vyhlášky č. 270/2010 Sb., o inventarizaci majetku a závazků ve znění 

pozdějších předpisů a vnitroorganizační směrnice k inventarizaci.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s inventarizačními zprávami za účetní jednotky 

obce Mochov za rok 2021 a schvaluje je v předloženém znění. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 11/1 (k bodu 11) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

12. Záměr obce – pronájem nemovitého majetku obce – bytová jednotka 

č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 

k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, Mochov  

Podklady:  

Podklad 1 – Záměr pronájmu nemovitého majetku obce 

Termín podání návrhu bodu programu: 

16. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

S ohledem na žádost současného nájemce o ukončení nájmu k bytové jednotce číslo 289/25, 

nacházející se ve 4. nadzemním podlaží, tj. 3. patře budovy v č.p. 289 stojící na parcele číslo 

46/3 k.ú. Mochov v ulici Pod Kostelem 289, 250 87 Mochov ke dni 31. 03. 2022, navrhuji 

vyhlásit záměr obce na pronájem výše uvedené bytové jednotky č. 289/25.    

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s vyhlášením záměru obce v souladu s ustanovením § 

39, odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů 

pronajmout nemovitý majetek obce – bytová jednotka č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 

289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, 

Mochov. Doba nájmu bude uzavřena na dobu určitou 6 měsíců. Minimální cena nájemného 
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bude činit 9 000 Kč/měsíc. Zadavatel Obec Mochov si vyhrazuje právo vyhlášení záměru 

zrušit i bez uvedení důvodu nebo všechny přijaté nabídky odmítnout. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

František Bouček – s ohledem na události posledních dní, bych navrhoval v současné době byt 

nepronajímat a nechat ho k dispozici pro pomoc někomu z Ukrajiny.  

Pavlína Palmová – mám kontakty v Čelákovicích a vím o lidech, kteří přijeli z Oděsy a nemají 

kde bydlet. 

 František Bouček – rozumím, ale přednostně by bylo vhodné nabídnout byt rodinným 

 příslušníkům těch Ukrajinců, kteří již v obci žijí a pracují. Například nějaké rodině s malým 

 dítětem. Toto bude potřeba ohlídat. 

 

Hlasování:  

pro: nikdo 

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 12/1 (k bodu 12) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

13. Směrnice k zadávání zakázek malého rozsahu 

Podklady:  

Podklad 1 – Směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu obce Mochov ze dne 27. 

10. 2016  

Podklad 2 – Návrh upravené Směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

Termín podání návrhu bodu programu: 

18. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Interní směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu upravuje zásady a postupy 

obce při zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. Jelikož však naše směrnice z roku 2016 

nezohledňuje nárůst cen napříč všemi odvětvími, navrhuji její aktualizaci, tak aby reflektovala 

výši předpokládané hodnoty pro dodávky, služby i stavební práce.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje „Směrnici k zadávání veřejných zakázek malého 

rozsahu“ v předloženém znění. 
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

František Bouček – naše směrnice z roku 2016, již absolutně neodpovídá cenám na trhu. To, 

co bylo před půl rokem v hodnotě 200 000 Kč, pořídíme nyní za 500 000 Kč. Rád bych 

upozornil, že změna směrnice neznamená to, že někdo o něčem rozhoduje sám. Otevírání 

obálek a hodnocení nabídek u těch výzev, které takto mají být řešeny, bude stále příslušet 

jmenované komisi. Dalším důvodem změny směrnice, je velká byrokracie při procesu 

schvalování záměrů.  

Pavlína Palmová – změnou směrnice bude znemožněno, vyjádřit se ke stavbám, ještě 

v procesu přípravy. 

František Bouček – není to o tom, že o těch věcech nebudeme komunikovat.  

 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych  

proti: Milan Kocian 

zdrželi se:  Pavlína Palmová 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 13/1 (k bodu 13) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

14. Rozpočtové opatření č. 1 na rok 2022 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozpočtové opatření č. 1 na rok 2022 

Termín podání návrhu bodu programu: 

18. 02. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Příjmy a výdaje upraveny dle skutečnosti k 31. 01. 2022 a předpokládaných příjmů a výdajů 

v dalším období.  Rozpočet je nadále vyrovnaný, a to ve výši 67 939 900 Kč. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1 na rok 2022. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

 

 

 



Z á p i s   č. 1/2022 

ze zasedání zastupitelstva obce Mochov, konaného dne 3.3.2022 

 

14 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 14/1 (k bodu 14) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

15.  Diskuze 

František Bouček – pro info k situaci na Ukrajině. Všichni pomáhají v rámci svých možností. 

Společnost HANKA MOCHOV s.r.o. bude příští týden pořádat sbírku na pomoc Ukrajině. Sbírka 

bude probíhat, jak v areálu společnosti, tak v budově obecního úřadu ve volnočasové místnosti. Pomoc 

je určena přímo obyvatelům města Vinnycja. Co konkrétně je potřeba, je zveřejněno na webových 

stránkách obce a bude hlášeno rozhlasem. Koordinaci sbírky v obci bude zajišťovat strážník obecní 

policie.  

Dále zde byl pan Burkhard Jung ze společnosti Universal Transport, který má již nyní možnost 

ubytování pro uprchlíky. Zrovna dnes, jsem k němu posílal dva zájemce o ubytování. 

V areálu společnosti LAVERNA MOCHOV, se připravuje ubytování pro cca 40 lidí. V řešení je i 

velký hotel FABOK. Já osobně, už možnost ubytování nemám. Tento objekt je nyní pana Kretsula, 

který má již úplně plno. 

Obec je zatím schopna poskytnout byt v paneláku. Doufám, že nebude nutné přistoupit k řešení 

ubytování např. v tělocvičně a Sokolovně.  

Děkuji předem všem, kdo podají potřebnou ruku obyvatelům Ukrajiny, kteří museli opustit svou vlast 

z důvodu konfliktu na jejich území. 

J. K. – dotaz na to, zda by nebylo vhodné v předstihu odsouhlasit výjimku z počtu dětí pro školku a 

školu. 

František Bouček – ano, v tuto chvíli máme nějakou kapacitu, která se nemůže překročit. Ta situace 

s potřebou umisťování dětí určitě nastane. Vše se bude operativně řešit. Ale již nyní Ministerstvo 

školství začíná podnikat první kroky k jednoduššímu povolování navyšování kapacit. Ve škole budou 

prioritně přijímány spádové děti a zbytek zůstane volný.   

František Bouček – poděkování za pomoc při organizaci plesu. 

František Bouček – otevřel diskuzi o pronájmu Sokolovny obci Mochov. 

Pavlína Palmová – bude podepsaná smlouva na stromy, Sázíme pro budoucnost. 

Jitka Frydrychová – požádala o zamezení vjezdu vozidel až ke vchodu do kostela. 

František Bouček – bude řešeno ve spolupráci se strážníkem. 

Jan Turek – dokončuje se úprava zeleně, v příštím týdnu se budou prořezávat stromy. 

Jan Turek – pozvání na akci Ukliďme Pošembeří. Úklid bude individuální, občané a spolky, kteří se 

budou chtít zúčastnit, mají možnost vyzvednout si pytle a rukavice. Bližší informace naleznete na 

stránkách obce. 

J. K. – dotaz proč nebylo prořezání stromů rozloženo do více let. V současné době jste vyhnali 

všechny malé ptáky z obce.  

Jan Turek – bohužel nešlo. Větve už lezly lidem přímo do oken a pod stromy se nedalo ani projít. 

Občané si začali stromy před domy ořezávat sami a plno stromů bylo zničeno. Po obci zůstalo 

dostatek neořezaných stromů, kde mohou ptáčci hnízdit. Za pokácené stromy bude samozřejmě 

náhradní výstavba.   
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J. K. – dotaz na úpravu ulice Příčná. Dělali jste průzkum podloží, je jílovaté, jak bude vyřešen svod 

vody? 

František Bouček – svod vody bude řešen drenážní trubkou, která bude svedena do kanalizace. Neměl 

by to být problém.  

J. K. – dotaz na dopravní řešení v ulici Příčná. Bude zde jednosměrný provoz? 

František Bouček – požadavek policie. 

J. K. – je možné řešit opačně, než je navrženo? 

František Bouček – silnice nevyhovuje šířkově, aby tam mohl být obousměrný provoz. Proto 

požadavek policie na jednosměrku. Možnost změny směru užívání prověřím.    

 

 

 

 

 

 

 

Zápis vyhotoven dne 04. 03. 2022 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 


